
Rada Gminy Łęka Opatowska 

 

Protokół nr XXXVIII/2021 

XXXVIII Sesja w dniu 4 października 2021  

Obrady rozpoczęto 4 października 2021 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:47 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Adamski 

2. Jan Bartosik 

3. Michał Jerczyński 

4. Piotr Jeziorny 

5. Sławomir Kasprzak 

6. Józef Kwaśnik 

7. Łukasz Olbrych 

8. Tadeusz Osada 

9. Marian Pacyna 

10. Emilia Poprawa 

11. Karolina Rybak 

12. Mieczysław Skotnik 

13. Mateusz Sroka 

14. Katarzyna Szczepańska 

15. Rafał Wielgoś 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Trzydzieste ósme posiedzenie sesji Rady Gminy w dniu 4 października 2021 roku o godz. 

9:00 otworzył Przewodniczący Rady i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z 

listą  obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13-stu radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

Ponadto w sesji udział wzięli: 

- Wójt Gminy -Adam Kopis  

- Sekretarz Gminy/ Z-ca Wójta Gminy – Małgorzata Gąszczak,  

- Skarbnik Gminy  -  Alina Brząkała, 

- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -                                                                                        

Tomasz  Jerczyński, 

- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Lucyna Kasprzk, 

- Inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica, 

- Radca Prawny – Gabriela Drzazga. 



2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

6.   Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 

2021 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy zbiorowego zaopatrzenia  

w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Łęka Opatowska. 

8. Informacja Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy Łęka Opatowska o analizie 

oświadczeń majątkowych. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Wolne wnioski i informacje. 

11. Zakończenie obrad XXXVIII Sesji Rady Gminy. 

Wobec braku uwag i pytań Przewodniczący Rady poddał porządek obrad  pod głosowanie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Łukasz 

Olbrych, Tadeusz Osada, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz 

Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Adamski, Marian Pacyna 

 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 

uprzedniego czytania. Protokół z XXXVII sesji był dostępny w biurze rady oraz był 

wyłożony do wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi 

do protokołu lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu. W związku z 

powyższym Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Łukasz 

Olbrych, Tadeusz Osada, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz 

Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 



Grzegorz Adamski, Marian Pacyna 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach w okresie 

międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy – Adam Kopis, który przedstawił sprawozdanie z działalności Wójta 

w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał Rady, które stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 

2021 rok. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która przedstawiła zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka 

Opatowska na 2021 rok /13:39 – 17:49 minuta transmisji/. 

 

Idąc dalej głos zabrał Radny Sroka, który dopowiedział odnośnie zmian budżetowych w 

kwestii remontu sali OSP w Trzebieniu, nie wie czy mieszkańcy są świadomi faktu tego, iż 

jest to sala na którą wydatkowano na remont do tej pory najwięcej środków z budżetu gminy 

niespełna 800 tyś. zł. łącznie z dotacją prawie milion trzysta złoty. Liczy, iż przeznaczone w 

zmianach budżetowych pieniądze wystarczą na zakończenie remontu i zamknięcie tematu 

sali. 

 

Następnie głos zabrał Przewodniczący Rady, który powiedział, iż radni i mieszkańcy 

Trzebienia są świadomi tego, co się na sali w Trzebieniu dzieje i ile to kosztuje przynajmniej 

ci co się sprawą interesują. Ma również nadzieję że przeznczone pieniądze wystarczą na 

dokończenie remontu i zakończenie tematu sali, który ciągnie się już kilka lat. 

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą.  

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 13-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXVIII/233/2021 w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2021 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Łukasz 

Olbrych, Tadeusz Osada, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz 

Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Adamski, Marian Pacyna 



 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy zbiorowego zaopatrzenia w 

wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Łęka Opatowska. 

 

Głos zabrał Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony  

Środowiska - Tomasz Jerczyński, który wyjaśnił, iż w dniu 8 września 2021r. Państwowe 

Gospodarstwo Wodne Wody Polskie wydało decyzję zatwierdzającą taryfę zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Łęka 

Opatowska na okres 3 lat.  

Zgodnie z art. 24 ust. 6 ustawy z dnia 7 czerwca 2001r. o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i 

zbiorowym odprowadzaniu ścieków Rada Gminy Łęka Opatowska może podjąć uchwałę o 

dopłacie do jednej, wybranych lub wszystkich taryfowych grup odbiorców usług. 

W celu zmniejszenia cen dla odbiorców, oraz w związku z dużymi kosztami ścieków 

skalkulowanych w taryfie zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków zasadnym jest podjęcie uchwały o dopłacie dla wszystkich odbiorców usługi 

odprowadzania ścieków z terenu Gminy Łęka Opatowska. 

 

Ustalono dopłatę dla dwóch grup taryfowych - zbiorowego odprowadzania ścieków do 

każdego metra 

sześciennego w następującej wysokości: 

1) Grupa 1 - 9,39 zł netto + VAT 

2) Grupa 2 - 6,19 zł netto + VAT 

W/w Dopłaty ustala się na okres od 04 października 2021 r. do dnia 31 grudnia 2021r. 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą.  

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 13-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXVIII/234/2021 w sprawie ustalenia dopłaty do 

taryfy zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie 

Gminy Łęka Opatowska.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Łukasz 

Olbrych, Tadeusz Osada, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz 

Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Adamski, Marian Pacyna 

 

8. Informacja Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy Łęka Opatowska o 

analizie oświadczeń majątkowych. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił informację o analizie oświadczeń majątkowych 

złożonych na Jego ręce, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 



Idąc dalej głos zabrał Przewodniczący Rady Gminy, który przedstawił informację o analizie 

oświadczeń majątkowych złożonych na Jego ręce przez radnych Gminy Łęka Opatowska. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

Brak interpelacji. 

 

10. Wolne wnioski i informacje. 

 

Jako pierwszy głos zabrał Radny Sroka, który zgłosił zaistniałą nieprzyjemną sytuację na 

ostatnim meczu między drużyną z Łęki Opatowskiej a Opatowem odnośnie nieprzyzwoitego 

zachowania kilku kibiców, gdzie padały obraźliwe słowa wyzwiska, gdzie dużo rodzin z 

dziećmi zaczęło z tego powodu opuszczać trybuny, tak nie powinno być. Następnie 

zaapelował i poprosił Pana Wójta o rozmowę z Zarządami obu klubów i wyjaśnienie kwestii 

oraz zaproponował aby organizatorzy zadbali o ochronę i porządek organizacyjny na meczu. 

Być może trzeba będzie rozgrywać mecze bez kibiców w gronie zamkniętym. 

Idąc dalej Wójt Gminy zadeklarował, iż postara się spotkać z prezesami i porozmawiać, aby 

pewne rzeczy zostały wyjaśnione i przełożone na codzienność bo za chwilę ma się odbyć 

kolejny mecz tym razem ligowy a faktycznie uczestniczył w tym ostatnim meczu i był też 

świadkiem padających wyzwisk kilku osób, których nie nazwał by kibicami bo to 

stwierdzenie by urągało prawdziwym kibicom bo sport jest po to aby kibice byli i mogli się 

cieszyć swymi kwestiami, a nie po to, żeby dochodziło do takich skandalicznych zachowań. 

Idąc dalej głos zabrał Radny Skotnik, który skierował pytanie do Wójta Gminy jak i Radnego 

Powiatowego odnośnie ulicy Chróścińskiej w Siemianicach czy coś już wiadomo? 

Wójt Gminy odpowiedział, iż na chwilę obecną trudno cokolwiek powiedzieć, w najbliższy 

piątek jak będzie rada budowy i będzie też Pan Starosta bo ostatnio Pana Starosty nie było a 

Pan Dyrektor nie był w stanie jednoznacznie określić do kiedy ta ulica Chróścińska zostanie 

zrealizowana. W związku z tym na następnym posiedzeniu Rady Gminy do końca 

października poinformuje jak wygląda sytuacja. 

Idąc dalej głos zabrał Radny Powiatowy D. Gąszczak, który dopowiedział, iż sytuacja jest 

jeszcze nie wyjaśniona jak to ma być zrealizowane i kiedy, bo Jego zdaniem łatanie nie 

przyniesie efektu, tam powinna być nałożona nakładka a na to trzeba przeznaczyć konkretne 

pieniądze. Tak jak Pan Wójt jest w kontakcie z Panem Starostą tak On te słowa potwierdza, 

że nie  jest to temat który uciekł, zginął, wiadomo, że ulica jest w stanie tragicznym wręcz 

fatalnym zresztą nie tylko ta jest jeszcze podobnie wyglądająca ulica Bolesławiecka. Chodzi 

tylko tutaj o pieniądze. Wiadomo jest obecnie duża inwestycja wspólna z gminą na drodze 

Trzebień-Biadaszki. Jeśli będzie coś więcej wiedział to będzie w kontakcie z Panem Wójtem  

i Radą Gminy.    

Następnie Radny Powiatowy D. Gąszczak spytał odnośnie rzeki Pomianki czy coś już 

wiadomo. Rolnicy są bardzo zbulwersowani, że nic nie jest robione. Było dwa lata temu 

obiecane w 2021 roku, że  Pomianka będzie załatwiona. Rok temu po wielkich wysiłkach był 

zrobiony odcinek do mostu w Kuźnicy Słupskiej i tam trochę wykoszono ale co z tego jak i te 

rowy zamiast odprowadzać przynoszą odwrotny skutek.  



Wójt Gminy odpowiedział, iż podejmie jeszcze raz wyzwanie i zwróci się z pismem – prośbą, 

do Wód Polskich i żeby ktoś z pracowników przyjechał i zobaczył sytuację na miejscu z czym 

borykają się rolnicy i żeby, ta rzeka została odpowiednio wyczyszczona i zagospodarowana. 

Idąc dalej głos zabrał ponownie Radny Powiatowy D. Gąszczak, który dodatkowo zwrócił 

uwagę na wydawanie dla rolników pozwoleń na deszczownie, które przyczyniają się 

poniekąd do zarastania rzek  a tym samym powodując podtopienia. Podkreślił, iż nie jest 

przeciwny deszczowniom bo sam jest rolnikiem i to rozumie. Będzie próbował ścieżkami z 

ramienia powiatu coś z trą sprawą zrobić.  

 

11. Zakończenie obrad XXXVIII Sesji Rady Gminy. 

 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodniczący Rady o godz. 9.47 zamknął obrady 

XXXVIII sesji Rady Gminy Łęka Opatowska. 

 

 

 

Przewodniczący 

Rada Gminy Łęka Opatowska 

/-/Michał Jerczyński 

  

 

Przygotował(a): Renata Woźnica 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


